
Fra: Trond Atle Ohnstad 
<trondatleohnstad@hotmail.com> 

Sendt: torsdag 21. februar 2019 15:36 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Feier avgifta 
 
Hei. Eg undrer meg på hva feier avgifta blir brukt til? Det er ca 2020 hus/leiligheter på Radøy. Nåken 
har ikkje ildsted og betaler ikkje avgift men nå er det komt hytter også som betaler avgift. Den er ca 
460kr og da er vi over 1mil i året.Ein feier har ca 430 000 i lønn så det skal være en god del igjenn. 
Hva blir dei brukt til? Dei skal vel gå tilbake til innbyggerne i reduserte avgift. Eg ønsker innsyn i 
regnskap der dere kan vise til hva feieravgifta har blitt brukt til.  
 
Trond Atle Ohnstad 
 
Sendt fra min Huawei-mobiltelefon 


